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Resurssiviisauden tiekartan seurantaraportti 
  
EKV 22.11.2022 § 99    
365/00.01.03.01/2022    
 

 
VALMISTELIJA: 
Elinympäristöjohtaja Petri Leskinen, p. 050 378 1973 
 
Luonnonvarojen hupeneminen ja ilmastonmuutos pakottavat yhteiskuntia 
muuttumaan tehokkaammiksi ja vähäpäästöisemmiksi. Utajärven kunta on 
liittynyt hiilineutraaliutta tavoittelevien kuntien HINKU- verkostoon vuonna 
2018. HINKU-kunnat ovat asettaneet kunnianhimoisen tavoitteen, että 
kasvihuonekaasujen päästöt vähenisivät 80 % vuoden 2007 tasosta vuoteen 
2030 mennessä. 
 
Päästövähennystavoitteiden saavuttamisen tueksi Utajärven kunta on 
päättänyt laatia resurssiviisauden tiekartan kunnan ja Utajärven alueen pitkän 
aikavälin strategiseksi kehittämissuunnitelmaksi. Utajärven kunnanhallitus ja 
valtuusto hyväksyivät resurssiviisauden tiekartan joulukuussa 2020 (KH 
01.12.2020 § 294, Valt 10.12.2020 § 106). 
 
Tiekartta koostuu viidestä kaistasta: 
     1.   Energiantuotanto ja kulutus 
     2.   Liikkuminen ja yhdyskuntarakenne 
     3.   Kulutus ja materiaalikierrot 
     4.   Ruoantuotanto ja -kulutus sekä 
     5.   Veden käyttö ja luonnonvedet 
 
Jokaiselle kaistalle on asetettu tavoitteet ja suunniteltu toimenpiteitä.  
 
Toimenpiteiden toteutumisen seuraamiseksi esitetään PowerPoint -muotoinen 
seurantaraportti, johon merkataan säännöllisin väliajoin eri toimenpiteiden 
toteutus. Lisäksi raportin ehdotetaan sisältävän ajankohtaista tietoa Utajärven 
kokonaispäästöjen kehityksestä sekä päästöhyvityksiin oikeuttavista 
suorituksista.  
 
Elinkeinovaliokunta käsittelee seurantaraportin rakennetta ja raportointitapaa 
sekä raportoitavia asioita.  
 
Resurssiviisauden tiekartan toimenpide raportointi viedään 
kunnanhallitukseen ja valtuustoon hyväksyttäväksi. 
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Asian käsittely: 
Jarmo Paalanen poistui kokouksesta esittäytymisensä jälkeen klo 9:07, Niina 
Kupsala klo 9:50 ja Anne Sormunen klo 10:18. 
Thomas Virta poistui kokouksesta asian käsittelyn jälkeen klo 10:31. 
Kokouksessa pidettiin tauko klo 10:31 – 10:35. 
 
Elinkeinovaliokunta: 
Elinkeinovaliokunta tutustui raporttiin ja linjaa, että sen voi viedä eteenpäin 
valtuuston ja kunnanhallituksen käsittelyyn pienin korjauksin. 
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